
Referat 
Anleggskommiteen i NLF 

 

Tid: 21/03-2022 kl 1900 

 

Sted: Teams videokonferanse   

 

 

Innkalte deltakere  

Frode Graff (FG)  HG/PG/SR 

Pål S Vindfallet (PV)  Mikro 

Atle Klungrehaug (AK) Modell 

Arild Solbakken (MS) Ballong 

Ramsy Suleiman (RS) Fallskjerm 

Ulf Bjørtomt (UB)  Motor 

Håvard Gangsås (HG) Seilfly  

John Eirik Laupsa (JEL) NLF 

Jostein Tangen (JT)  NLF 

Lars Øyno   (LØ)  Leder,        

referent 

 

 

 

Oppmøtte deltakere  

Arild Solbakken (MS) Ballong 

Ramsy Suleiman (RS) Fallskjerm 

Ulf Bjørtomt (UB)  Motor 

Håvard Gangsås (HG) Seilfly  

John Eirik Laupsa (JEL) NLF 

Jostein Tangen (JT)  NLF 

Lars Øyno   (LØ)  Leder,        

referent 

 

 

 

   

 

 

 

 Agenda: 

 

1. Godkjenning av agenda og innkalling     LØ 

 

2. Referat fra forrige møte       LØ  

 

3. Saker fra forrige møte: 

Voss flyplass.      LØ 

Luftsportanlegg på Atna    HG 

Starmoen hangarer     JEL 

 

4. Idrettsstyret, kommunikasjon vedr ny GA-plass i Oslo-området JEL 

 

5. Avinor-rapport om GA-flyplass i Oslo-området   JEL og LØ 

 

6. Innkommende saker fra deltakerne     Alle 

7. Innkommende saker fra administrasjonen    JEL 

 

8. Tidspunkt nytt møte       Alle 

 

 

 



1. Godkjenning av agenda og innkalling 

Innkallingen og agenda ble godkjent av deltakerne 

 

2. Referat fra forrige møte 

Referatet fra 15/11 2021 ble gjennomgått. Tre av sakene, Voss flyplass, Atna og 

Starmoen  er ikke avsluttet enda. Disse sakene ble brakt videre til dette møtet. 

Referatet ble godkjent.  
 

3. Saker fra forrige møte: 
 

a. Voss flyplass:  

Leiekontrakten for klubbområdet for fallskjermklubben på Bømoen i Voss 

utløper i 2023. Selve flyplassen er sikret i relativt lang tid fremover. 

Problematikken med leiekontrakten som utløper i 2023 er tilknyttet det 

arealet som fallskjermklubben leier av selskapet Bømoen AS.Flyklubbens 

relasjoner er gode. Det er Voss Fallskjermklubb som har det anstrengte 

forholdet til grunneieren, Bømoen AS.Komiteen har ikke involvert seg, og 

så lenge flyklubben selv ønsker å drive denne saken videre, vil ikke 

komiteen intervenere. 

 

b. Atna luftsportanlegg: Dette går sin gang videre, kommunen har godkjent 

planene.  

 

c. Starmoen hangarer: Man planlegger å bygge hangarer samt et verksted på 

Starmoen. Kundene er motorflyeiere fra Kjeller. Dette blir trolig 

spillemiddelfinansiert.  

 

4. Idrettstyret, kommunikasjon vedr ny GA-plass i Oslo-området  

Man har til stadighet varslet til idrettsstyret om at det trolig kommer EN stor sak 

fra NLF i fremtiden, nemlig GA-flyplass, og at denne da vil trenge store tilskudd 

fra systemene innen idretten. Komiteen blir sentral når dette blir aktuelt. 

 

5. Avinor-rapport om GA-flyplass i Oslo-området  

Avinor har skrevet en rapport om GA-plassene i Oslo-området. Hovedoppgaven 

var å vurdere Rygge og Rygge/Jarlsberg/Rakkestad som overtaker for GA-

trafikken på Kjeller. Undervegs viste det seg at Rygge ikke egner seg pga militær 

aktivitet. Rapporten har ingen konklusjon, men peker på ulempene ved de 

eksisterende mulighetene. 

 

6. Innkommende saker fra deltakerne 

Ingen nye saker. 

7. Innkommende saker fra administrasjonen 

Ingen nye saker 

 

8. Tidspunkt nytt møte 

Neste møte blir på Teams, og holdes mandag 13/6 2022 kl 1900. 


